	-
To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INTERNATIONAL FINANCIAL ADVISORS Date: 06-07-2021 09:29:17 PM Subject: Acquiring or possession of 10% of any securities of the same issuing Company	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاستشارات المالية الدولية التاريخ: 06-07-2021:17 09:29:17 PM الموضوع: شراء او تملك 10% من اسهم شركة مصدرة واحدة تحت تصرف اي شخص
Kindly be informed that سفیان رجب حسین حسین مسین has purchased or acquired 6765 shares from DAR AL DAWA DEVELOPMENT & INVESTMENT shares on 06-07-2021. ownership in this company became 3613057 shares, with a percentage of ownership 10.323 in the company's capital	أرجو إعلامكم بأن سفيان رجب حسين حسين قد قام بتاريخ 07-07-2021 بشراء او تملك 6765 سهما من أسهم شركة دار الدواء للتنمية والاستثمار, حيث أصبح رصيد مساهمته في الشركة 3613057 من رأس مال الشركة
Date of Acquiring or Possession: 06-07-2021	تاريخ التملك او الشراء: 06-07-2021
The purpose of Acquiring or Possession:	:الهدف من عملية الشراء او التملك
استثمار	استثمار
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ahmad Tariq Abu Halimeh	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ahmad Tariq Abu Halimeh